
Jaarverslag activiteiten 2023 

 

Voor u ligt het jaarverslag van de Stichting Werkgroep Albanië Vriezenveen. In 

dit verslag vertellen wij u één en ander over het project dat we mochten 

uitvoeren en ook de verstrekking van de voedselpakketten als een vast 

onderdeel van ons beleidsplan. 

Gedurende het jaar zijn we geconfronteerd met onenigheid over de plaatsing 

van de inzamelingscontainer voor oude ijzer. Acht jaar lang mocht deze op een 

zeer gunstige centrale plek staan aan de Berkhofflaan in Vriezenveen. Dit had 

tot gevolg dat een deel van onze inkomsten verloren gingen. We waren bang 

dat dit invloed zou hebben op onze plannen. We hebben contact gezocht met 

de gemeente Twenterand om tot een overeenstemming te komen om deze 

container aan de Zuivering te plaatsen. Dit verloopt nogal stroperig waardoor er 

tot nu toe nog niets gerealiseerd is. 

Over het hele jaar gezien hebben we echter kunnen voldoen aan onze 

doelstelling in het voorzien van de voedselpakketten. Hierbij moet wel 

aangegeven worden dat, door de prijsstijgingen voor boodschappen in Albanië, 

de kosten toenemen. Waar we eerder konden volstaan met € 35 per pakket, is 

dit nu gestegen naar € 40.  

Ook de voorziening voor kinderkleding is naar wens verlopen. Uiteraard wordt 

hierbij gekeken naar wat echt noodzakelijk is. Toch is het goed om te zien dat 

een paar schoentjes van € 5 zulke blijde gezichten oplevert.  

Het hoeft niet in het groot.  Dat je wat doet is belangrijk… 

Als voorzitter kijk ik met voldoening terug op het project dat we mochten 

starten in oktober. Op de website worden diverse foto’s getoond over de 

voortgang. Deze familie had wel een ‘wasruimte’ met hurktoilet. Aangezien 

deze familie zeer arm is hebben we in overleg met hen gevraagd wat er volgens 

hen aan meest noodzakelijke voorzieningen moest komen. Het enige waar ze 

om vroegen was een goede wastafel ipv de zinken bak….. 

Samen met de contactpersoon zijn we gaan navragen wat de kosten zijn van: 

een toilet, wastafel, douchekraan en betegeling. Ook het raampje, waar alleen 

een stuk plastic voor zat, hebben we in de berekening meegenomen. De kosten 

viel ruim binnen het budget. Daarna hebben we dit aan de familie voorgelegd. 



De reactie laat je nooit meer los. Ze huilden van geluk, dat wij dat voor hen 

wilden realiseren. Ze bleven maar vragen: waarom wij, waarom wij… Hoe mooi 

is het dan om te vertellen dat je drive ontstaat door je geloof … 
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Voorzitter SWAV 


